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Raadsinformatiebrief 
 

 
Samenvatting 
De fractie LPG (Astrid Bannink) heeft op 18 maart 2024 schriftelijke vragen (RIS 2024-V-26) 
gesteld over het onderwerp Asielzoekerscentrum Velp.  
In deze raadsinformatiebrief worden de gestelde vragen beantwoord. 
De gestelde vragen worden hierna telkens herhaald met daaronder het antwoord van het 
college. De vragen zijn voorafgegaan door een inleiding, die hierna is opgenomen. 
 
Inleiding vragen  
Tijdens de raadvergadering van 7 maart 2024 zei wethouder Willy Hendriks het volgende, ik 
citeer:  
“We gaan het met elkaar hebben over het openbreken van de overeenkomst die we hebben 
en over de planning van de nieuwe school. We zullen wel voorbereidingen treffen maar we 
gaan met u in gesprek en zullen niets tekenen voordat we met u hebben gesproken.”  
 
Mevrouw Marianne Akkermans stelde daarop de volgende vraag, citeer: 
“We hebben meerdere keren gevraagd en dat is ook ons standpunt om een draagvlak 
onderzoek in te stellen onder de bewoners het blijft nog steeds een beetje onduidelijk, we 
nemen u mee wanneer moeten wij een motie vreemd indienen of een voorstel doen qua 
tijdsplanning kunt u duidelijkheid over geven?” 
 
Antwoord wethouder Willy Hendriks, ik citeer: 
“De tijd begint pas te dringen als we tegen 2030 aanzitten. We hebben gezegd met elkaar we 
willen daar even over in contact treden met het COA dat hebben we ook gedaan we hebben 
gezegd we willen daarom betrekken de nieuwe school en dat hebben we u al aangekondigd op 
het moment dat collega wethouder Joost Hendriks kwam met het voorstel om een nieuwe 
school te moeten maken, of in ieder geval verbouw of renovatie van de huidige school. Toen 
hebben we gezegd dat we voornemens zijn en we hebben toen al de belofte gedaan maar ik 
kan u geen precies tijdspad noemen maar u snapt dat wij ook graag voortgang willen in dit 
proces.  
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Vraag 1 
Zoals u aangaf tijdens de raadsvergadering begint de tijd pas te dringen als we tegen 2030 
aanzitten. Aan het eind van uw antwoord geeft u aan dat we moeten snappen dat u als college 
ook graag voortgang wil in dit proces. Kunt u dit nader toelichten? 
 
Antwoord:  
Dat wij graag voortgang in het proces willen is een logisch gevolg van de opname van de 
renovatie of vervangende nieuwbouw van de te clusteren onderwijslocatie voor anderstaligen 
(EOA-ISK-voorziening) te Velp in het uitvoeringsprogramma 0-5 jaar van het IHP 
onderwijshuisvesting.  De huidige onderwijslocatie van de Eerste Opvang Anderstaligen (EOA) 
Merlet te Velp op de Generaal de Bonskazerne is een interessante locatie voor nadere 
uitwerking. Het COA heeft hierover aangegeven dat zij bereid is te investeren in de 
onderwijslocatie als er perspectief is op verlenging van de huidige bestuursovereenkomst.  
Ons college geeft uitvoering aan het besluit van 2 mei 2023 waarin wij “gelet op de gewenste 
te ontwikkelen richting voor de locatiekeuze van de onderwijshuisvesting”, in principe de 
bereidheid uitspreken om “de bestuursovereenkomst met het COA inzake AZC Grave 
tussentijds open te breken en te verlengen, en hierover bestuurlijk in gesprek te treden met 
het COA”. Hierover bent u destijds geïnformeerd in raadsinformatiebrief RIS 2023-RIB-100. 
 
Vraag 2 
Wij zijn, naast de verplichting wegens de Spreidingswet vóór het opvangen van asielzoekers. 
Vanaf 1997, al ruim 27 jaar, vangt het COA asielzoekers op in Velp.  
Ben u bereid om met de raad in gesprek te gaan om te kijken om asielzoekers elders in het 
Land van Cuijk op te vangen, of om de opvang te verdelen over het Land van Cuijk?   
 
Antwoord:  
Ons college geeft uitvoering aan haar besluit van 2 mei 2023. Een andere wijze van uitvoering 
is niet in lijn met dit besluit. Er is op dit moment geen aanleiding om op een andere wijze om 
te gaan met de opvang van asielzoekers binnen onze gemeentegrenzen. 
 
Vraag 3 
Destijds is door het COA aangegeven dat na 30 jaar de locatie, en de daarop gelegen 
gebouwen, terug gegeven zou worden aan de inwoners van de voormalige gemeente Grave. 
Bent u op de hoogte van deze afspraak?  
 
Antwoord:  
Nee. In mei 2023 is zowel intern als bij het COA nagegaan welke informatie beschikbaar is over 
de periode rond het afsluiten van de bestuursovereenkomst. We hebben geen documenten 
kunnen vinden die hierop wijzen.  
 
Vraag 4 
U koppelt het verbeteren van de huisvesting van het onderwijs aan het openbreken van de 
overeenkomst.  
Waarom kiest u ervoor om nu al contractverlenging te bespreken? Dit heeft niets te maken 
met het verbouwen/verbeteren van de school. De gemeente is verantwoordelijk voor de 
scholieren van de gemeente Land van Cuijk. En financiën moeten dus uit de budgetten van 
Land van Cuijk.  
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Antwoord:  
In principe is uw constatering in de laatste zin juist. Toch is er om twee redenen voor gekozen 
de vernieuwingsoperatie van de te clusteren EOA-ISK-voorziening te koppelen aan de 
verlenging van de bestuursovereenkomst met het COA.  
De bestuursovereenkomst met het COA loopt tot 31-12-2031. De instroom van de EOA-ISK-
voorziening wordt grotendeels bepaald door de kinderen die wonen op het AZC-terrein. De 
koppeling richt zich op langjarige zekerheid over de instroom en daarmee een investering in 
onderwijshuisvesting te plegen die zich richt op een langjarige periode in plaats van heden tot 
6 jaar later. Bovendien heeft het COA aangegeven te willen investeren in de huidige 
onderwijslocatie wanneer zij zicht heeft op verlenging van de bestuursovereenkomst. Het 
college is van mening vanuit deze koppeling een doeltreffende en doelmatige inzet te plegen. 
 
Vraag 5 
U geeft aan niets te zullen tekenen voordat u met de raad hebt gesproken. Wij verzoeken u, 
alvorens enig gesprek met het COA hieromtrent te voeren, eerst gesprekken met en een 
omgevingsonderzoek te doen bij de inwoners en ondernemers. Daarna dit te bespreken met 
de raad. Bent u hiertoe bereid? Indien niet, waarom niet? 
 
Antwoord:  
Het college acht het gewenst om eerst verkennend van het COA te vernemen onder welke 
voorwaarden, aantallen en doelgroepen zij een eventuele verlenging wenst aan te gaan. Ook 
zullen we tijdig de afstemming zoeken met de klankbordgroep van het AZC en de ondernemers 
in de omgeving. Daarna zullen we ook met u het gesprek aangaan. We zullen dit proces 
beschrijven in een BOB-notitie en zo spoedig mogelijk met u delen. 
 
Vraag 6 
Tijdens de raadvergadering van 7 maart jl. opperde een raadslid om het gebouw van het 
Merletcollege in Mill mee te nemen als optie voor het geven van onderwijs.  
Ben u bereid deze optie te bekijken? Zo niet, dan graag toelichten waarom niet? 
 
Antwoord:  
Dit is niet in lijn met het collegebesluit van 2 mei 2023 en lijkt bovendien niet opportuun. Het 
gebouw van het Merletcollege te Mill is sterk verouderd. Sloop ligt voor de hand. Bovendien is 
deze locatie als onderdeel van het sport- en onderwijscluster te Mill in beeld voor de 
nieuwbouw van sporthal de Looierij op termijn. 
 
Hoe ziet het vervolgtraject eruit? 
Er is geen vervolgtraject gekoppeld aan de beantwoording van deze raadsvragen. 
 
Bijlagen 
Bij deze raadsinformatiebrief horen geen bijlagen. 
 
 
Burgemeester en wethouders, 
de secretaris, de burgemeester, 
 
 
Johan Postma Marieke Moorman 
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